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Výbor pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
 

zápis z jednání ze dne 12. 5. 2022 

 

 

Jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP (dále jen „Výbor“) se uskutečnilo od 13.00 

hod. v zasedací místnosti Nová Rada budovy Nové radnice MHMP. 

Jednání řídil místopředseda Výboru Mgr. Jiří Koubek. 

 

Přítomní členové Výboru: 

Mgr. Jiří Koubek 

Mgr. Jan Čižinský 

Ing. Pavel Hájek 

Mgr. Karel Hanzlík 

Bc. Michaela Krausová 

PhDr. et Mgr. Kryštof Kozák, Ph.D. 

Ing. Ivan Pilný  

Mgr. Jakub Stárek 

 

Omluveni:  
Ing. Mariana Čapková, MBA 

RNDr. Marcela Plesníková  

Mgr. Jiří Růžička 

 

Hosté:  

Mgr. Lenka Němcová, ředitelka odboru školství, mládeže a sportu (SML) MHMP 

Ing. Alice Mezková, zástupkyně ředitele MHMP pro sekci služeb občanům 

Mgr. Pavel Dvořák, odbor školství, mládeže a sportu (SML) MHMP 

Mgr. Petr Nečina, hlavní manažer projektu KAP III 

 

 

Tajemnice: 

Mgr. Radana Mrázková 

 

 

Program: 

 

1. Zahájení, schválení programu a volba ověřovatele zápisu, schválení zápisu z minulého 

jednání 

2. Souhrnná informace o tiscích schválených Radou HMP na jejím 14. – 17. jednání 

3. Tisky, které budou předloženy k projednání na zasedání ZHMP: R-43893 (návrh OZV 

a změna ZL ZŠ Lužiny); R-44084 (změna ZL ZUŠ Bajkalská); R-44030 (poskytnutí 

návratné finanční výpomoci MŠ a ZŠ při Nemocnici Na Bulovce) 

4. Informace - Regionální akční plán hlavního města Prahy (RAP) - Mgr. Petr Nečina, 

hlavní manažer projektu KAP III 

5. Různé  

6. Diskuze a závěr  
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1. Zahájení, schválení programu a volba ověřovatele zápisu 

 

Jednání zahájil úvodním slovem místopředseda Výboru Mgr. Jiří Koubek, ve 13.05 hodin. 

Přítomno bylo 6 členů Výboru. Výbor byl usnášeníschopný. 

 

Místopředseda předložil ke schválení program jednání. K navrženému programu nebyly 

vzneseny žádné připomínky, proto Mgr. Koubek požádal o hlasování ke schválení programu 

jednání. 

 

Hlasování: pro – proti – zdržel se 

              6 – 0 – 0 

Program jednání byl schválen. 

 

Ověřovatelem zápisu z jednání byla navržena Bc. Michaela Krausová. 

 

Hlasování: pro – proti – zdržel se 

            6 – 0 – 0 

Návrh byl schválen. 

 

Výboru byl předložen ke schválení zápis z minulého jednání.  

K zápisu nebyly vzneseny žádné připomínky. 

 

Hlasování: pro – proti – zdržel se 

  6 – 0 – 0 

Zápis z minulého jednání Výboru byl schválen. 

 

 

2. Souhrnná informace o tiscích schválených Radou HMP na jejím 14. – 17. jednání 
 

Místopředseda Výboru Mgr. Jiří Koubek otevřel rozpravu k předložené souhrnné informaci o 

materiálech projednávaných na 14. – 17. jednání Rady HMP.  

Do rozpravy se nikdo z členů nepřihlásil. 

 

Výbor vzal předloženou souhrnnou informaci o tiscích projednaných na 14. - 17. jednání 

RHMP na vědomí. 

 

 

3. Tisky, které budou předloženy k projednání na zasedání ZHMP: R-43893 (návrh OZV a 

změna ZL ZŠ Lužiny); R-44084 (změna ZL ZUŠ Bajkalská); R-44030 (poskytnutí návratné 

finanční výpomoci MŠ a ZŠ při Nemocnici Na Bulovce) 

 

Mgr. Koubek informoval přítomné o obsahu jednotlivých tisků a otevřel k nim diskusi.  

Do rozpravy se žádný člen Výboru nepřihlásil. Místopředseda proto navrhl usnesení. 

 

Usnesení:  

 

Výbor souhlasí s předloženým tiskem a navrhuje ZHMP projednat ho a schválit v předloženém 

znění. 
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Hlasování: pro – proti – zdržel se 

  6 – 0 - 0 

Návrh byl schválen. 

 

Ve 13.15 hod. se na jednání dostavil Mgr. Karel Hanzlík 

 

 

4. Informace - Regionální akční plán hlavního města Prahy (RAP) - Mgr. Petr Nečina, hlavní 

manažer projektu KAP III 
 

Mgr. Petr Nečina seznámil přítomné s cílem projektu Ministerstva pro místní rozvoj, který by 

měl přinést do škol investiční peníze. Uvedl, že pro Prahu je v tomto programu celkem 

alokována částka zhruba 1 mld. 194 mil. korun, přičemž alokace pro pražské příspěvkové 

organizace činí 859 mil. 900 tisíc korun. Sdělil, že školy byly koncem minulého roku o projektu 

informovány a byla jim sdělena kritéria poskytnutí finančních prostředků. Termín podání byl 

stanoven na 31. 1. 2022. V tomto termínu se přihlásilo 57 škol. 

 

Ve 13.20 hod. se na jednání dostavil Mgr. Jan Čižinský 

 

Na základě doplňujících dotazů Mgr. Koubka a Ing. Pilného doplnil Mgr. Nečina, že 

podmínkou účasti škol je jejich účast v Regionálním akčním programu a také, že poskytnuté 

prostředky jsou investiční peníze na rekonstrukce učeben případně prostor určených pro výuku. 

 

 

5. Různé 

 

Informace o aktuální situaci ve školství na území hl. m. Prahy – Mgr. Lenka Němcová 

 

Mgr. Němcová sdělila, že byly ukončeny zápisy na střední školy a běží zápisy do základních 

škol s tím, že 1. 6. začíná zápis ukrajinských dětí. Uvedla, že školy mají problémy s plnými 

kapacitami a zmínila znovu i jeden z důvodů této situace, kterým je nespádovost středních škol 

a velký zájem dětí ze Středočeského kraje o studium na pražských středních školách. 

Ing. Pilný k tomu konstatoval, že bez budování nových kapacit to nepůjde a ve hře je otázka 

ohrožení vzdělávacího procesu. 

Radní PhDr. Šimral k tomu doplnil, že navýšení kapacit brání jednak prostorová bariéra, 

protože město nemá další prostory pro umístění škol, a jednak učitelské kapacity, protože 

pozitivní trend zájmu učitelů o místa na pražských školách v souvislosti s inflací bohužel končí 

a učitelé odcházejí do krajů, kde se žije levněji. 

Místopředseda Výboru Mgr. Koubek poděkoval ředitelce Mgr. Němcové za souhrnnou 

informaci a radnímu PhDr. Šimralovi za doplnění a přikročil k dalšímu bodu programu. 

 

 

6. Diskuze a závěr 

 

Do diskuze se již nepřihlásil žádný člen Výboru. 

Místopředseda Výboru Mgr. Jiří Koubek na závěr poděkoval všem přítomným za účast a 

ukončil jednání ve 13.45 hod. 
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………………………………………………… 

Mgr. Jiří Koubek, místopředseda Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 

 

 

 

 

………………………………………………… 

Bc. Michaela Krausová, ověřovatelka zápisu 
 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Radana Mrázková, tajemnice Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 


